



12D9N Best of West Coast ~ 12 天美国西岸精选

Los Angeles-Solvang-Hearst Castle-San Francisco-Yosemite-Sea World-Las Vegas-Grand Canyon (West Rim) -Universal Studios-Disneyland-Los Angeles

D01 Arrival Los Angeles, Transfer in. 抵達洛杉磯, 接機後進住酒店。

Please arrange your flight arrive Los Angeles (LAX) between 9am-9pm. All others have to charge extra transfer Fee (one way) \$75 (2 persons), the 3rd & up will be charged additional \$10/per person. **(Max 4 pax in one car)**

Remarks: If pax arrival before 9am, they have to wait & follow the Shuttle timing. Or else they have to pay on their own for the private transfer.

Hotel: Hotel Fullerton & Conference Center or similar

D02 Los Angeles 洛杉磯 - Solvang 丹麥城 - Hearst Castle 赫氏古堡- San Jose 聖荷西

Leave Monterey Park in the morning and take the scenic route along the Pacific Coast High- way to Solvang, a town as Danish in character as Denmark. Continue north to San Simeon for a visit to Hearst Castle (\$25 ticket not included), the only castle to be found on American soil. You will marvel at the priceless collections of art and antique pieces, and the gilt-edged swimming pools. Overnight in San Jose.

早上八時離開洛杉磯, 沿著黃金海岸抵達丹麥城, 古老的風車, 北歐式的建築, 您可品嚐聞名於世的丹麥糕餅或來一杯歐洲的香醇咖啡; 離開這可愛的小城後, 繼續沿著太平洋海岸北上, 午後抵達美國報業鉅子斥資千萬所修建的赫氏古堡(不包門票\$25)參觀, 堡內珍藏價值連城的古董及藝術品, 豪華鑲金的室內游泳池, 令您歎為觀止, 傍晚抵達聖荷西。

Hotel: DoubleTree Silicon Valley or similar

D03 San Jose - San Francisco 舊金山 - Modesto 莫德斯托

Morning visit the fabulous city of San Francisco. On arrival, tour the world famous Golden Gate Bridge, Fisherman's Wharf (Optional tour: San Francisco Bay Cruise \$30), Lombard St, Chinatown and Palace of Fine Art. Afternoon Extended Experience City Tour: Saint Mary Church, Cliff House, Twin Peaks, and San Francisco City Hall. Overnight in Modesto.

清晨,前往北加州最迷人的舊金山, 著名的金門大橋、漁人碼頭(自費海灣遊輪:\$30)、唐人街、九曲花街、藝術宮殿、都使您流連忘返。下午接著暢遊深度遊-懸崖屋, 聖馬麗教堂, 雙子峰及舊金山市政府大樓, 其景點之風景更是美不勝收。夜宿莫德斯托。 **Hotel: Best Western or similar**

D04 Modesto - Yosemite 優勝美地 - Los Angeles 洛杉磯

In the morning, head south to Yosemite National Park through miles of vineyards, orchards, and fertile farmland of California. Enter Yosemite National Park to view the highest waterfall in California—Yosemite Falls, El Capitan Rock, and Tunnel View. Return to Los Angeles in the evening.

清晨我們穿越一片片的葡萄園、桃林、杏林, 迎着清新的晨風, 進入加州最美的優勝美地國家公園, 巨大聳天、高山流水、千年不化的冰河、如屏的巨岩峭壁、如書如詩的優勝美瀑布, 使您如置身世外桃源。午餐後, 踏上歸程, 返回我們的家園--洛杉磯。

Hotel: Hotel Fullerton & Conference Center or similar

D05 Los Angeles 洛杉磯 - San Diego 聖地牙哥 (Sea World 海洋世界) - Los Angeles 洛杉磯

(If English Speaking Tour surcharged \$20/pax)

Tour of world largest and finest marine life park - Sea World. Watch a variety of incredible shows performed by penguins, sea lions, dolphins, Mother and Baby Sham.

前往加州最美的海港聖地牙哥, 參觀世界最大的水族館-海洋世界。觀賞企鵝, 海獅, 海豚等海洋動物為您精彩表演, 及難得一見重逾兩噸的殺人鯨演出。

Hotel: Hotel Fullerton & Conference Center or similar

Tour Code: 12SFO

D06 Los Angeles 洛杉磯 - Las Vegas 賭城拉斯維加斯

Depart L.A. by luxurious tour bus, arriving entertainment capitol of the world---Las Vegas, it's a city that has something to offer for everyone. The infamous Las Vegas Strip is where tourists can enjoy a walk in the warm desert evening and visit the newest and most lavish casinos.

抵達世界第一大賭城拉斯維加斯，有興趣可到希爾頓，米高梅，凱撒宮，金銀島，金字塔，馬戲團，海 市蜃樓等巨型賭場內一試運氣，並欣賞彩色繽紛的神奇夜景，猶如天上人間，更可自費觀賞舉世知名的豪華歌舞表演。夜宿拉斯維加斯。 **Hotel: Excalibur Hotel & Casino or similar**

D07 Las Vegas 賭城拉斯維加斯 - Grand Canyon (West Rim) 西大峽谷 / Las Vegas

The Majestic Hualapai Indian Reservation where is located at the West Rim of the Grand Canyon (**Admission & Lunch are included**). You can walk along the rim of this great wonder of nature - unblemished by modern civilization. You may walk on the Skywalk (Optional tour: \$35). David Jin, the man who conceived and funded Skywalk makes this U-shaped platform, which extends 70ft over the edge and about 4,000 feet over the canyon floor. You may also elect to take a helicopter flight into the Grand Canyon & cruise along the Colorado River aboard a pontoon boat (Optional tour: \$210). Overnight stay in Las Vegas.

西大峽谷介紹: 距離拉斯維加斯單程約 3 小時的大峽谷西緣可停留約 3-4 小時，而景點險峻生動並無欄杆，保有原使野味，拍照效果極佳。西峽谷是瓦拉派印地安保留地，可在四千英尺高的蝙蝠岩峭壁上，瞭望北美第二長，貫穿大峽谷谷底的科羅拉多河(大峽谷南緣停留景點無此特色)，在老鷹懸崖上可體驗印地安各種文化並與 Hualapai 人合影，更可自選附費登上耗資三千多萬美金，華人 David Jin 建設的玻璃橋，踏步在懸空四百層樓高的透明玻璃上! 經測試證明此橋能承受 71 架滿載的 747 波音客機的重量! 最後還有時間自費體會乘直昇機入谷底遊船等一生一次的經歷! 貴賓們可保持體力精神，於傍晚六點左右抵達拉斯維加斯。

Hotel: Excalibur Hotel & Casino or similar

D08 Las Vegas 賭城拉斯維加斯 - Los Angeles 洛杉磯

Depart from Las Vegas, stop and shop at Factory Outlet. Return to Los Angeles in the evening.

前往工廠直銷購物中心，內有世界名牌商店，或許你可以買到你所喜歡地名牌襯衫、皮夾等。傍晚抵達洛杉磯。

Hotel: Hotel Fullerton & Conference Center or similar

D09 Universal Studios 環球影城 (If English Speaking Tour surcharged \$20/pax)

Experience movie magic at it best. The studio theme park ride attractions include Shrek, Jurassic Park, The Mummy Returns, and more. There are also various performances throughout the day. Get an inside look at the movie sets and uncover the secrets of legendary films on the world-famous studio tour.

參觀拍攝電影的幕後世界-環球製片廠，親身體驗電影世界神奇的一面，這裡有數以百計的著名電影道具，數十座龐大的攝影棚，由廠內電影專家一一為您介紹影片中的特殊效果，稍後分別觀遊山洪爆發，海水分開，星際大戰，大白鯊，時光隧道等動態佈景現場，趣味無窮。

Hotel: Hotel Fullerton & Conference Center or similar

D10 Disneyland 迪斯耐樂園 - LAX 洛杉磯機場 (transfer to Disneyland by Hotel Shuttle)

From the mind of Walt Disney comes Disneyland, a theme park suitable for all ages. Spend the day enjoying this world famous theme park. Evening departure transfer to LAX international airport. Please arrange your night flight after 9pm.

No Transfer out for the customer whose do their own extension. Customer have to go to their Hotel on their own.

整日遊覽舉世聞名的迪斯耐樂園，緊張刺激的太空飛車，探索海底生物奧秘的潛水艇，叢林鳥，熊家庭，鬼屋，小小世界中各國娃娃的歡樂，並搭乘海盜船分享加勒比海海盜的瘋狂與苦惱，三百六十度環型身歷聲立體電影等項目，不勝枚舉暢遊此園，老少開懷。

D11 Los Angeles 洛杉磯 on board

On board 在飞机上

D12 Arrival Kuala Lumpur 吉隆坡

Arrival Kuala Lumpur with happy memories and hope we meet again

带着快乐的回忆抵达吉隆坡，同时希望我们再见面。

***最后确认的行程以旅行团抵达各地后由接待社安排 * / The Itinerary Is Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator ***